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Abstract (en)
The coupling comprises a male sleeve (10) with an external screw thread, an inserted collar (8) which bears between the tube (2) and a female nut
(1) surrounding and completely covering the collar, and an internal piece (14) of revolution, on which the previously widened tube (2) bears. The
collar (8) and the inner piece (14) together define an annular space (16) which widens, and then is straight, and which comprises a first throat (19)
receiving an O-ring seal, and a second throat (21) in which the tube (2) is anchored. A second seal (22) serves as an abutment at the bottom of the
annular space (16), and the nut (1) is fixed onto the sleeve (10), pushing the tube (22) back against the collar (8). <IMAGE>

Abstract (fr)
Le raccordement comprend un manchon (10) mâle fileté extérieurement, une bride intercalaire (8) qui prend appui entre le tube (2) et un écrou (1)
femelle entourant et recouvrant complètement la bride, et une pièce interne (14) de révolution sur laquelle le tube (2) préalablement évasé vient
s'appuyer. La bride (8) et la pièce interne (14) définissent à elles deux un volume annulaire (16) évasé, puis droit, qui comprend une première gorge
(19) recevant un joint torique et une seconde gorge (21) dans laquelle le tube (2) vient s'ancrer. Un second joint (22) fait butée au fond du volume
annulaire (16) et l'écrou (1) vient se fixer sur le manchon (10) en repoussant le tube (22) contre la bride (8).
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